
ورزشی   9 چهارشنبه  1  آذر   1402- 8 جمادی الاولی  1445 - 22 نوامبر 2023 - سال بیست  و دوم - شماره  6137

رسول خطیبی از پیکان جدا شد
بــا اعلام باشــگاه پیکان 
هم کاری رســول خطیبی با 
این باشــگاه تهرانی به پایان 

رسید.
»ورزش  گــزارش  بــه 
سه«، باشــگاه پیکان تهران 
در فاصله ســه روز تا دیدار 
حســاس با آلومینیوم اراک 

خبر از قطع همکاری با رسول خطیبی سرمربی تیم بزرگسالان این باشگاه داد.
بحث جدایی رســول خطیبی از نیمکت پیکان از مدت ها قبل وجود داشت 
اما تصور می شد که باشگاه پیکان به این سرمربی باتجربه تا بعد از دیدار هفته 
یازدهم مقابل آلومینیوم اراک فرصت داده است. با این حال پیکانی ها خبر قطع 

همکاری با خطیبی را امروز به طور رسمی اعلام کرده اند.
باشــگاه پیکان در این خصوص نوشته است: »با توجه به نظر اعضای هیئت 
مدیره، همکاری رســول خطیبی سرمربی پیکان با این باشگاه به پایان رسید. 
مدیرعامل باشــگاه پیکان با اهدای لوح و هدیه ای به رســم یادبود، از زحمات 

خطیبی تقدیر کرد.«
در متــن پیام تودیع نیز احمد مددی مدیرعامل باشــگاه پیکان خطاب به 

خطیبی نوشته است: 
»جناب آقای رسول خطیبی

سلام علیکم
برادر ارجمندم؛ جنابعالی به عنوان یکی از پیشکســوتان سرشناس فوتبال 
کشــور، زحمات فراوانی در عرصه ورزش ایران جهت معرفی بهترین بازیکنان 
به بالاترین درجه ممکن متقبل شدید. همچنین تلاش های شما برای اعتلای 
فوتبال در باشــگاه پیکان و شناسایی بازیکنان جوان به لیگ برتر قابل کتمان 

نیست.
حال که دست تقدیر، حکم به قطع همکاری داده، شایسته است بابت تمام 
زحماتی که در این مدت کشــیده اید، تقدیر و تشکر شود. از این رو، تلاش های 
آن مربــی عزیــز را ارج می نهیم و برای تان در ادامه مســیر زندگی حرفه ای و 

شخصی، آرزومند رقم خوردن بهترین اتفاقات هستم.«
با توجه به این اتفاق، به زودی از سوی ارگان رسمی باشگاه پیکان، سرمربی 

جدید خودروسازان معرفی خواهد شد.«
این اتفاق در شــرایطی رخ داده که خودروسازان پایتخت روز جمعه هفته 
جاری باید در چارچوب هفته یازدهم لیگ برتر مقابل آلومینیوم در اراک بازی 

کنند.
حال مدیران باشــگاه پیکان باید برای انتخاب سرمربی جدید اقدام کنند و 
باید دید چه کســی هدایت خودروسازان را در ادامه لیگ بیست وسوم برعهده 

خواهد گرفت.

تصمیم خوبی برای المپیک خواهیم گرفت
ناظر ویژه رئیس فدراسیون 
در تیم ملی کشتی آزاد گفت: 
یک تصمیم خــوب خواهیم 
المپیک پاریس،  تا در  گرفت 
کشتی کشــورمان رو به جلو 

باشد.
گفت وگو  در  کاوه  محسن 
با ایرنا در خصوص تغییر کادر 

فنی تیم ملی کشــتی آزاد اظهار کرد: هیــچ تصمیمی در این خصوص گرفته 
نشده است.

وی افزود: چند جلسه با کادر فنی تیم ملی و رئیس فدراسیون و همچنین 
چند نفر از اساتید کشتی داشتیم. باید یک تصمیم خوب بگیریم که در المپیک 

کشتی ما رو به جلو باشد و هر چیزی به صلاح باشد انجام می دهیم.
کاوه یــادآور شــد: بحث تغییر کادر فنی تیم ملی اصلا مطرح نیســت و با 
مربیان جدیدی نیز صحبتی نشده و هنوز بحث درون سازمانی است که بتوانیم 

یک تصمیم خوب برای المپیک بگیریم.
وی در خصوص ادامه همکاری عیسی حاجی اف در تیم ملی کشتی آزاد نیز 
گفت: هیچ تصمیمی هم در رابطه با او گرفته نشده و باید تصمیم خوب بگیریم.

فیفا 6 ستاره فوتبال را خانه نشین کرد
ایــام فیفا دی 6 ســتاره 
مستطیل سبز را خانه نشین 

کرد.
به گزارش فارس، ایام فیفا 
دی کنونــی برای بســیاری 
و  فوتبــال  باشــگاه های  از 
فوتبالیست ها بد بود. در این 
فوتبالیســت  چندین  روزها 

سرشناس به همراه تیم ملی کشورشان مصدوم شدند.
در همیــن رابطــه نشــریه »اولیــه الریاضیه« بــه ضربه بــزرگ فیفا به 
فوتبالیســت های سرشناس و باشگاه های فوتبال پرده برداشت و 6 فوتبالیست 

سرشناس را که قربانی فیفا شدند را معرفی کرد.
در راس مصدومان ایام فیفا دی وینیســیوس جونیور ســتاره برزیلی رئال 
مادرید قرار دارد. کاماوینگا ســتاره فرانسوی دومین قربانی رئال در این روزها 

بود.
ارلینگ هالند ســتاره منچستر ســیتی به همراه تیم ملی نروژ مصدوم شد. 
گاوی ســتاره خط میانی بارســلونا با ماتادورها راهی خانه شد. رشفورد ستاره 
شــیاطین ســرخ در اردوی تیم ملی انگلیس مصدوم شــد. اونانــا دورازه بان 

منچستر هم در تیم ملی کامرون مصدوم شد.

مسی آماده شکستن رکورد مایکل جردن
قرار اســت شش پیراهن 
لیونــل مســی در بازی های 
در   2022 جهانــی  جــام 
فروش  به  نیویورک  حراجی 
برسد. بخشی از عواید فروش 
امور  پیراهن هــا، صرف  این 

خیریه خواهد شد.
خبرآنلاین؛  گــزارش  به 

برنده هشــت توپ طلا، کلکســیون مدال هــا و جام های خــودش را در قطر 
تکمیل کرد، زمانی که او با آرژانتین به مقام قهرمانی جام جهانی رسید. مسی 
توپ طلای این مســابقات را نیز دریافت کــرد و هفت گل حیاتی را هم برای 
آلبی سلســته در جام جهانی به ثمر رســاند. شش پیراهنی که او در مسیر بالا 
بردن مشــهورترین جام فوتبال دنیا به تن داشــت، حالا زیــر چکشِ یکی از 
معتبرترین حراجی های جهان می رود. حراج نیویورک در حال آماده شدن برای 
فروش پیراهن هایی است که مســی در نیمه اول دیدار فینال با فرانسه، بازی 
نیمه نهایی با کرواسی، یک چهارم نهایی حماسی مقابل هلند، بازی مرحله یک 
هشتم نهایی آرژانتین مقابل استرالیا و دو بازی مرحله گروهی آلبی سلسته آن 

را پوشیده است.
بخشــی از وجوه جمع آوری شده صرف امور خیریه می شود و گفته می شود 
در صورت فروش بیش از 8 میلیون پوند )10 میلیون دلار( یک رکورد شکسته 
خواهد شد. رکورد فعلی برای فروش چنین پیراهن هایی از اسطوره های دنیای 
ورزش، 8.1 میلیون پوند )10 میلیون دلار( اســت. این مبلغ با پیراهن نمادین 
شــیکاگو بولزِ مایکل جردن از اولین بازی فینال NBA در سال 1998 است 
که در ســپتامبر 2022 به این رقم فروخته شــد. هنوز تاریخ دقیقی برای این 
حراجی مشــخص نشده، اما قرار است تاریخ فروش پیراهن های لئو مسی بین 

30 نوامبر تا 14 دسامبر باشد.
گفتنی است رکورد فروش یک پیراهن لیونل مسی به پیراهن ال کلاسیکوی 
او در 2017 برمی گردد کــه در آن بازی لئو موفق به گلزنی برابر رئال مادرید 

شد و پیراهنش به قیمت 360 هزار پوند به فروش رسید. 
از مایکل جردن که بگذریــم، پیراهن دیگو آرماندو مارادونا در جام جهانی 
1986 مکزیک و بازی او برابر انگلیس که گل »دست خدا« را به ثمر رساند در 
ســال 2022 به قیمت 7.1 میلیون پوند )9 میلیون دلار( توسط یک پیشنهاد 

دهنده ناشناس خریداری شد.

اخبارکوتاه

 رئیــس کمیته داوران فدراســیون فوتبال، 
گفت: سیستم VAR که در ورزشگاه آزادی 

تهران وجود دارد را نگه می داریم.
به گزارش ایرنا، خداداد افشــاریان با حضور 
در یک برنامه تلویزیونی در خصوص انتشــار 
عکس ورزشی خانوادگی اش در رسانه ملی، 
اظهار داشــت: می دانید با آن عکسی که در 
رســانه ملی بدون اجازه منتشر کردید، چه 
فشار و آسیبی به خانواده ام وارد شد؟ آن داور 
چه گناهی کرده که داماد من اســت، یا آن 
یکی داور دیگر که برادرِ زن من اســت، باید 

تنبیه شود؟
وی افزود: شــما رضایت خداونــد را در نظر 
نگرفتید و بی رحمانه بــه من حمله کردید. 
اکثر داوران حال حاضر لیگ و ناظران بدون 
توجه به رابطه فامیلی، اعتقاد دارند که پسر 
من یکی از بهترین داوران آینده فوتبال ایران 
خواهد بود. نمــره و عملکرد او در لیگ یک 
و لیگ های پایین تر کاملا مشــخص است و 
مــن هم آن نمره ها را نــداده ام. الان گناه او 
این اســت که پسر من است؟ به اندازه چهار 
داور تمرین می کند، چون زیر ســوال است. 

او اگر بلد نباشــد چند بازی می تواند داوری 
کند؟ هرکسی شغل پدرش را ادامه می دهد و 

گناهی نکرده است که داور شده است.
وی به ســوال ها درمورد حضور فرزندش در 
داوری اینطور پاســخ داد: استان لرستان 4۵ 
داور دارد که رده های مختلف سوت می زنند. 
حالا یــک نفر از آن ها هم فرزند من باشــد 
چه ایرادی دارد؟ پســر من داور بسیار خوبی 
است و ناظران هم تایید کردند، حالا اگر من 
رئیس نباشم این مسئله ایرادی ندارد؟ شما 
می خواهید بفهمید که این ها داور هستند یا 
می خواهید من را بزنید؟ من چهل ســال در 
این داوری هستم و طبیعی است که خانواده 
من در داوری حضور داشته باشند. هیچ رانتی 
برای فرزند من وجود نداشــته اســت و کل 
مدارکش را پیش مدرس های مختلف دریافت 
کرده است. مگر فقط من از یک نفر امتحان 

می گیرم که فقط پسرم قبول شود؟
رئیس کمیته داوران، ادامه داد: آقای افشون 
اصلا چه کســی اســت که امضــای او پای 
کلاس ها مهم باشــد؟ او اصــلا در آن زمان 
مســئولیتی نداشتند و پسر من اگر شایسته 

باشد در آینده خواهد درخشید و اگر نباشد از 
فوتبال دور خواهد شد. وی دفاعیاتش درباره 
تغییر شناســنامه فرزنــدش را مطرح کرد: 
روزی که فرزند من شناســنامه اش را گرفت 
برای ســال 69 بود اما موقعی که برای تیم 
نوجوانان ذوب آهن بازی کرد، شناســنامه او 
برای سال 71 بود. این تغییر تاریخ تولد کاملا 
قانونی است ولی من نمی دانم منتقدان دنبال 
چه هستند؟ خیلی از داوران و افراد این کار 
را انجام می دهند و این کار برای داوری نبود 
بلکه برای زمانی بود که می خواســت فوتبال 
بازی کند و به داوری ارتباط نداشــت. آینده 
داوری برای پســر من است و شــما این را 
خواهید دید. رئیس کمیته داوران فدراسیون 
فوتبال درباره حضور بستگانش در این عرصه، 
خاطرنشان کرد: این اشخاصی که از خانواده 
و فامیل من در داوری حضور دارند، شایسته 
و با کیفیت هستند. اگر واقعا شایسته باشند 
و حرفــه ای عمل کنند حق خودشــان را از 
داوری می گیرند و اگر اینگونه نباشــد کنار 
می روند. گناه این افراد این اســت که فامیل 

من هستند؟

وی با تاکید بر اشتباهات داوری فصل، بیان 
کرد: اشــتباهات داوری نتیجه 11 بازی این 
فصل را جابه جا کرده اســت و از همه آنهایی 
که ضرر دیدند عذرخواهی می کنم. خودم از 
داوری ها راضی نیستم اما بعضی تصمیمات 
داوران اشــتباه نیســت و دل هر کسی را به 
درد می آورد. از هر کســی که عمدا و سهوا 
از داوری ها متضرر شده عذرخواهی می کنم. 
ســال 1401 تعداد 240 بازی داشــتیم که 
در 29 بازی، اشــتباهات داوری روی نتایج 
اثرگذار بود و در فصل جاری تعداد 80 بازی 
داشتیم که اشتباهات داوری نتیجه 11 بازی 

را جابه جا کرده است.
افشــاریان ســختی های مدیریت کمیته را 
اینطور شرح داد: ما داوری را برای یک بازی 
انتخاب می کنیم ولی به دلیل مشکلات بلیت 
نمی توانیم به موقع او را به این بازی برسانیم. 
من الان فقط حدود 10 الــی 12 داور دارم 
که با خیــال راحت می توانــم آن ها را برای 
بازی های بــزرگ انتخاب کنم ولی داوران ما 
جوان هستند و نیاز به حمایت و صبر تیم ها 

دارند.

وی گفت: من جرات نــدارم یک داور جوان 
را بــرای تیم های تارتار و نکونام انتخاب کنم 
چون با کوچک ترین اتفاق ها اعتراض می کنند 
و باعث می شوند داور کلا کنار برود. داوران ما 
مجانی کار می کنند و فقط انتظار عزت داریم 
ولی با کوچک ترین صحنه ها انواع فحش ها به 
داوران ما داده می شود. هفته قبل یک مربی 
گفته است که چرا یک داور را روی تیم های 
ما تست می کنید؟ خب این حرف چه معنایی 
دارد؟ پرکار ترین داوران ما در سال 10 بازی 
سوت می زنند که دستمزد آن می شود حدود 
60 میلیون تومان، آن هم فقط در عرض یک 

سال است.
 VAR وی بااشــاره به تحریم های مربوط به
گفت: بــا VAR هم اشــتباه داوری وجود 
خواهد داشت زیرا تا زمانی که انسان قضاوت 
می کند، اشتباه هم وجود دارد. همه کشورها 
VAR دارنــد ولی ما نداریــم و قطعا با این 
روند، داور با اســترس وارد زمین خواهد شد. 
داور عراقی بازی پرســپولیس - اســتقلال 
تاجیکستان به دلیل اشــتباهی که داشت، 
محروم شــد و او حتی با VAR هم اشتباه 

کرد و از سوی AFC محروم شد.
وی ادامه داد: تاج تــلاش زیادی برای ورود 
VAR می کند ولی خیلی از چیزها دســت 
ما نیست. ما نمی توانیم VAR را مانند بقیه 
تحریم ها دور بزنیم چون آن شرکت می ترسد. 
VAR که در اصفهان وجود دارد، آمریکایی 
 VAR است و از کشور خارج خواهد شد اما
که در تهــران وجــود دارد را نگه می داریم. 
هفــت VAR را هــم تصمیــم گرفته ایم 
خریداری کنیم ولی هرجایی که ما عقب گرد 

انجام می دهیم، مقصر ما نیستیم.
رئیس کمیته داوران ادامه داد: اگر در فوتبال 
ما با VAR هم اشــتباه کنیــم، همان جا 
تیرباران می شــویم. برای ورود VAR فقط 
یک نفر می تواند این کار ر انجام بدهد و این 
شخص مهدی تاج اســت. نباید بگویم ولی 
او بســیار با نفوذ است و در همه نفوذ دارند. 
نایب رئیس AFC شــدن کم چیزی نیست 
و تنها شــخصی که می تواند VAR را وارد 

کند اوست.
وی از ورود هدســت های جدید برای داوری 
خبر داد: دو هفته دیگر هدســت های جدید 
وارد کشور خواهد شد. من در جریان هستم 
که چه قدر نبود این هدســت ها به ما ضربه 
می زنــد و من تمام ایــن صحنه ها را حفظ 
هســتم. مشکلی بابت اسپری نداریم و کاملا 
موجود اســت. متوجه شدید که VAR یک 
بحث غیر فوتبالی است پس خواهشا دیگر به 

ما اعتراض نکنید.
افشاریان درباره تست های اشکان خورشیدی، 
حاج ملک و عباس راکی خاطر نشــان کرد: 
عباس راکی از باهوش ترین داوران لیگ است 
و قضاوت او در بازی خیبر-فجرسپاسی سالم 
بود و پنالتی هایی که اعلام کرد نیز درســت 
بــود. از این به بعد همه تســت ها در تهران 
برگزار خواهد شد و اشــتباهات قبلی را نیز 

انجام نمی دهیم.

افشاریان دست پُر آمد، کنایه باران شد

مناظره جنجالی با محوریت خانواده آقای رئیس

 جدیت فوتبال اروپا برابر نقض قوانین مالی در 
شرایطی است که در کشورمان میزان جریمه 
در نظر گرفته شده با توجه به وسعت تخلفات 
برخی باشگاه ها در زیرپاگذاشتن قانون سقف 

بودجه، بیشتر به یک شوخی می ماند!
به گزارش ایرنا، تیم فوتبال اورتون تازه ترین 
قربانی عدم رعایــت فیرپلی مالی در فوتبال 
اروپا اســت؛ تیمی که به دلیل نقض قوانین 
مالی انگلیس، به کسر 10 امتیاز محکوم شد. 
محرومیت و کســر امتیاز از تیم های مطرح 
فوتبال جهان به دلیل عدم رعایت قواعد مالی 
منصفانه یا همان فیرپلی، نشان می دهد که 
در فوتبال دنیا، رعایت مسائل مالی و قواعدی 
کــه بین هزینــه و درآمد باشــگاه ها فاصله 
نینــدازد و تراز آنها را به هم نریزد، یک خط 
قرمز جدی است و دراین باره تعارفی با تیمی 
وجود ندارد. به طوری که باشگاه های بزرگی 
مانند منچسترســیتی یا بارسا هم به دلیل 
عدم رعایــت این خطوط قرمز، با محرومیت 

یا جرایم سنگینی روبه رو می  شوند.
در ماجرای اورتون هم این تیم به دلیل هزینه 
بیشــتر از درآمد محکوم شده و قوانین مالی 
لیگ جزیره را نقض کرده اســت. بر اساس 
قوانین مالی فوتبال انگلیس، باشگاه های این 
کشــور تنها مجازند 10۵ میلیون پوند بالاتر 
از درآمــدی که دارند هزینــه کنند و وقتی 
باشــگاه اورتون در یک فصل 124 میلیون 
پوند یعنی 19 میلیون پوند بیشتر نسبت به 

درآمدش هزینه کرده است، با کسر 10 امتیاز 
منفی مواجه شــد. قوانین مالی فوتبال دنیا 
پیچیدگی های خاصی ندارد و برای جلوگیری 
از ورشکستگی تیم ها، باشگاه ها باید به اندازه 
درآمد، هزینه کنند و اگر بیشــتر از ارفاقی 
که دراین باره صورت می گیرد، هزینه  شــود، 
این باشــگاه ها با جریمه های سنگینی روبرو 

می شوند.
گرچه رعایت فیرپلی مالی در فوتبال ایران در 
مقایسه با فوتبال اروپا، قیاس مع الفارق است، 
با این حال در لیگ ایران هم پیش از شروع 
فصل، فدراســیون فوتبال با تعامل سازمان 
بازرســی و نهادهای قضایی، قانون ســقف 
بودجه را ابلاغ کرد؛ قانونی که به باشــگاه ها 
اجازه می داد تا یک سقف معین هزینه کنند. 
مدیران فدراســیون فوتبال پس از اعلام این 
قانــون، وعده دادند که بــا تیم های متخلف 
و باشــگاه هایی که ســقف را زیر پا بگذارند، 

برخورد خواهند کرد.
خلاف فوتبال اروپا که به دنبال ایجاد تعادل 
بین درآمد و هزینه است، در ایران اما با توجه 
به بســته بودن راه های درآمدزایی که عمده 
آن از طریق حق پخش تلویزیونی و کپی رایت 
است، فدراســیون فوتبال صحبتی از درآمد 
نکرده و فقط عنوان کرده است که باشگاه ها 
اجازه دارند تا یک مبلغ مشخص هزینه کنند. 
بودجه باشگاه ها که عمدتا دولتی هستند هم 
از منابع عمومی کشــور پرداخت می شود تا 

اصــولا درآمدزایی در فوتبال ایــران وجود 
نداشته باشــد تا بتوان بر اســاس آن برای 

هزینه های یک تیم سقف معین کرد.
با این حــال ولنگاری مالی در باشــگاه ها و 
افزایش سرســام آور قراردادها که هزینه های 
زیادی را به بودجه عمومی کشــور تحمیل 
می کرد، در نهایت ســبب شد تا همان طور 
که اشاره شــد فدراسیون فوتبال در طرحی 
نیمه کاره که تنها بر پایه هزینه است، تصمیم 
بگیــرد که در لیگ برتــر مقابل به اصطلاح 

ولنگاری مالی باشگاه ها را بگیرد.
با وجود حرف وحدیث های زیادی که درباره 
تخلفات تیم های مختلف به گوش می رســد 
تاکنون فدراسیون فوتبال باشگاه های سپاهان 
و پرســپولیس را به دلیل عدم رعایت سقف 
بودجــه، به ترتیب به کســر 4 و یک امتیاز 
محکوم کرده اســت. درباره پرونده باشــگاه 
استقلال هم خبرهایی به گوش می رسد، گر 
چه هنوز حکم این باشگاه اعلام نشده است.

با وجود برخوردهای صــورت گرفته، تیم ها 
در فصل نقل وانتقالات با عقــد قراردادهای 
صوری با رقم های پایین ســعی در دور زدن 
قانون سقف بودجه داشــتند. موضوعی که 
حتی بــرای کم اطلاع ترین هــوادار فوتبال 
هم عیان شده بود و بیان برخی صحبت ها و 
ارقام درباره قرارداد بازیکنان برخی باشگاه ها، 
آنقدر خنده دار اســت که کمتر کسی چنین 
صحبت های مضحکی را باور می کند. نمونه 

آن قرارداد یکی از بازیکنان استقلال است که 
60 میلیون عنوان شده است!

علاوه بــر این، رواج پرداخت هــای خارج از 
قرارداد تحــت عنوان پولی کــه یک هودار 
متمول به برخی بازیکنان پرداخت می کند، 
نشــان از این دارد که جرایم در نظر گرفته 
کمترین سنخیتی با تخلفات صورت گرفته 
ندارد. بدتر اینکه شنیده هایی درباره احتمال 
بخشش برخی جریمه ها هم به گوش می رسد. 
این در شرایطی است که فوتبال ایران برای 
عبور از ولنگاری مالی و ریخت وپاش هایی که 
در فوتبال از بودجه عمومی کشــور و جیب 
مردم صورت می گیرد، احتیــاج به برخورد 
قاطعانه و بدون لکنت و همچنین بی طرفانه 

با تیم هایی دارد که همان قانون نیم بند سقف 
بودجه را زیر پا گذاشته اند.

به همین خاطر به نظر می رسد مطرح کردن 
ادعای برخورد با عدم رعایت فیرپلی مالی در 
فوتبال ایران با توجه به اتفاقاتی که در ۵ ماه 
گذشته و پس از وضع قانون سقف بودجه رخ 
داده اســت، تنها نشان از اجرای کاریکاتوری 
این قانون در ایران دارد و جریمه های در نظر 
گرفته شده و همچنین چشم پوشی بر دیگر 
تخلفات آشکار، تنها برای خالی نبودن عریضه 
بــوده و مقایســه برخورد با اورتون توســط 
اتحادیه فوتبال انگلیس با جریمه باشگاه هایی 
مانند سپاهان و پرسپولیس به خوبی گویای 

همه چیز است.

مقایسه برخورد با تخلفات مالی در فوتبال اروپا و ایران

ناصر میرفخرایی عضو کمیته فنی و هیأت رئیسه فدراسیون 
می گوید: اگر فدراســیون برخلاف اساســنامه فدراسیون 
جهانی حرکت کند، شــک نکنید تعلیق، والیبال ایران را 

تهدید می کند.
زاوش محمدی: از وقتی مجمع فوق العاده والیبال لغو شد، 
دل توی دل والیبالی ها نیســت. آن هــم حالا که با پایان 
دوره ریاســت محمدرضا داورزنی در فدراسیون، کارهای 
مهم روی زمین مانده؛ از انتخاب سرمربی جدید تیم ملی 
والیبال، تا کاندیداتوری داورزنی برای ریاست کنفدراسیون 
والیبال آسیا و داوطلبی میزبانی مسابقات قهرمانی جهان 
سال 202۵ و قهرمانی پسران زیر 17 سال جهان در سال 

2024 و لیگ ملت های 2024.
ناصر میرفخرایی عضو کمیته فنی و هیأت رئیسه فدراسیون 
هم این روزها حسابی نگران است. به نظر او وزارت ورزش 
باید هر چه زودتر تعیین تکلیــف کند: »وزیر ورزش باید 
تکلیف را روشن کند. اساسنامه فدراسیون والیبال تا سال 

قبل طبق اساسنامه فدراسیون های دیگر بود اما پارسال با 
ایراداتی که فدراسیون جهانی از آن گرفت، اصلاح شد تا در 
نهایت این فدراســیون آن را تأیید کند. اگر مبنا اساسنامه 
وزارت ورزش باشــد حالا با پایان دوره ریاســت داورزنی، 
وزیر ورزش باید سرپرســت را انتخاب کند اما با اساسنامه 
مورد تأیید فدراسیون جهانی مجمع فوق العاده سرپرست 
فدراســیون والیبال را انتخاب می کند. در نهایت هم وزیر 

می تواند این چالش را رفع کند.«
به گفته عضو هیأت رئیســه، مجمع فوق العاده فدراسیون 
والیبال با حســن نیت لغو شــد: »فدراســیون با اینکه با 
موافقت وزارت قــرار بود مجمع فوق العاده را برای انتخاب 
سرپرست برگزار کند اما وقتی پولادگر گفت مجمع برگزار 
نشود، فدراسیون هم تبعیت کرد و با اینکه طبق اساسنامه 
می توانست مجمع را برگزار کند، تقابل با وزارت را درست 
ندید. بنابراین مجمع را به تعویق انداخت تا وزارت ورزش 
زمان مجمع را تعیین کند. فرقی هم نمی کند که چه کسی 

».yو x سرپرست شود داورزنی یا
او معتقد اســت، اگر مجمع فوق العاده برگزار نشود یا دیر 
بجنبیم، تعلیق در کمین والیبال ایران است: »اگر فدراسیون 
برخلاف اساسنامه فدراســیون جهانی حرکت کند، شک 
نکنید تعلیق، والیبال ایران را تهدید می کند. یعنی حالا که 
اساسنامه فدراسیون ایران منطبق با اساسنامه فدراسیون 
جهانی شده، اگر وزیر سرپرست را انتخاب کند، فدراسیون 
جهانی بلایی که سر هند و فیلیپین آورد را سر فدراسیون 

ما می آورد.«

بارســلونا و رئال مادرید ممکن اســت رقابتی ابدی داشته 
باشــند اما پس از مصدومیت گاوی در تیم ملی اســپانیا، 

اتفاقات خوبی رخ داده است.
به گزارش ایسنا، مصدومیت گاوی ستاره بارسلونا در بازی 
مقابل گرجستان موجی از شوک را در فوتبال اسپانیا ایجاد 
کرده است. رئال مادرید در اقدامی شایسته با بارسلونا ابراز 
همبســتگی کرد. فقط چند ساعت پس از این مصدومیت 
که باعث می شود گاوی کل فصل را از دست دهد، خوسلو 
مهاجم رئال مادرید جزو اولین کسانی بود که هافبک جوان 

بارسا را دلداری داد.
این احساس در شبکه های اجتماعی نیز مشهود بود. دنی 
کارواخال حمایتش را از این بازیکن اهل ســویا در شبکه 
اجتماعــی خود اعلام کرد. کارواخال نوشــت: »تو قوی تر 
برمی گردی دوست من.« مدافع کناری رئال مادرید  عکسی 
از خود و گاوی را در ال کلاسیکو همراه این متن پست کرد.

کارواخال پیش از این نیز درباره گاوی صحبت های خوبی 
کــرده بود. کارواخــال در صحبت هایی با تمجید از پدیده 
بارســلونا گفت: گاوی یک گوهر اســپانیایی است. در 19 
سالگی، او بازیکن بارسلونا و تیم ملی است. چیز بیشتری 
برای گفتن وجود ندارد. او این جایگاه را با کار ســخت به 
دســت آورده است. هیچ کس چیزی به او نداده است. اگر 
او اینجاست، به این دلیل است که از فرصت هایش استفاده 

می کند.
اما آرزوهای خوب در رئال مادرید به بالاترین فرد در باشگاه 
نیز رســیده است. رسم رئال مادرید فرســتادن نامه ای با 

امضای  فلورنتینو پرس برای تمام فوتبالیســت هایی است 
که آسیب جدی می بینند. این یک حرکت ساده و در عین 

حال شگفت انگیز برای بازیکنان است.
آنتونیو رودیگر زمانی که در رم بازی می کرد گفت: در سال 
2016 نامه ای از فلورنتینو پرس دریافت کردم. او برای من 
آرزوی بهبودی سریع کرد. من نمی توانستم آن را باور کنم. 

مادرم آن نامه را نگه داشته است.
گاوی اکنون یکی از فوتبالیســت هایی است که در چنین 

شرایط از سوی رئال مادرید تشویق شده است.
 گاوی 6 تا 8 ماه غایب خواهد بود و یورو 2024 و المپیک 
پاریس را از دســت خواهد داد. مصدومیت گاوی و غیبت 
طولانی مدت او از میادین خبر بسیار بدی برای ژاوی و آبی 
اناری هاست چرا که این بازیکن جوان از مهره های کلیدی 

و تاثیرگذار تیم به شمار می آید.
اســپانیا با پیروزی برابر گرجســتان 21 امتیازی شد و به 

عنوان رتبه اول گروه A به یورو 2024 راه یافت.

همدردی رئال با بارساخطر تعلیق والیبال ایران چقدر جدی است؟


